
Claes och Kai var inbjudna för att styrelsen ville få grepp om huruvida Eway ägs av Södra Bf eller vi ”bara”

har nyttjanderätt. Claes inte säker, men visste att Camilla Möller var med när avtalet skrevs. Kai sa, om det

ska läggas över på en ny domän, behöver vi ha alla koder för detta. Lennart kontaktar Camilla och

bestämmer en tid när de kan träffas.

§§ 134 Mötets öppnande

MM öppnar mötet och hälsar alla hjärtligt välkomna.

§§ 135 Godkännande av dagordning

Dagordningen fastställdes och godkändes.

§§ 136 Styrelsens planering/rapportering

Årets nomineringar 3 st, ett pris. JP skickar till Claes om han vill vara sammankallande i
nomineringskommittén. Kolla med Tommy Svensson Bloggaren och Martin Nilsson Rf SISU Skåne, om de vill
vara med i kommittén. När det gäller Registerutdrag, så gäller det om man har anställda i föreningen. MM
kollar vidare med Rf. GDPR SGA+ förtroendevalda. JP+LS fixar detta. Södras folder inte klar. Victor Hansen
har fått sitt resebidrag. LN har kontaktat Martin Nilsson RF SISU Skåne för komplettering av
bidragsansökning.Beslut om att införa Att Göra Lista. Detta innebär att den som har något på listan,
presenterar resultatet eller hur långt man har kommit, på följande styrelsemöte. Aktuell lisat: PP:
Arbetsbeskrivning Sportgrenskommitté, MR: Södras folder, LN: Kontakta Camilla Möller, MM: kontakta
valberedningen. Mail från Hässleholms MK angående hur många som kommer till förmöte och lunch vid
årsmötet 2023. LS svarar honom att det blir ca 15 pers. Mail från Rebecca Lennartsson ang reparation av

befintlig eller inköp av ny alkomätare. LS meddelar henne att hon kan skicka på befintlig på reparation. JP
presenterar kostnadsförslag till Bilkonferens Syd. Konferens inkl mat under dagen 395:-, galamiddag 550:-.



§§ 137 Sportgren/SGA

Valberedningen kallas till styrelsemöte 2/8-22. MM kontaktar valberedningen ang RB.

§§ 138 Övrigt

LN har haft mycket kontakt med Torgny Wallin Sportgrenskommitté lådbilar. Torgny och lådbilar är inbjudna
till ett evenemang i Burlövs kommun. Torgny har efterlyst startrampen som har funnits i många år. Visade
sig att den fanns hos Trelleborgs MK. Torgny äskar 10 000:- för renovering av ramp och andra omkostnader.
Hans äskande bifölls av styrelsen. MM kollar Drivers open. Körs en tävling arrangerad av Ryds MK (Smålands
Bf) i aug. MM kollar hur de lägger upp tävlingen med tillstånd mm. MM injuden till Sportgrensmeeting på
Ring Knutstorp 3/7.

§§ 139 Nästa möte

220712

§§ 140 Mötets avslutande

MM avslutade mötet.

Vid protokollet: Justeras
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